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Tisztelt Polgármester Asszony!

Az ASZTALKA Cukrászda 10 éve működik az I. kerületben, a tabáni Döbrentei utcában. Lelkes 
Virág tulajdonos szívvel lélekkel készíti az édességeket, és fogadja a vendégeket. Az 
önkormányzati helyiség bérleti szerződését rendszerint öt évente hosszabbítják. A számlákat 
mindig hiánytalanul rendezték, tartozásunk nincs az önkormányzat felé. Idén augusztusban 
értesítette a cukrászdát az önkormányzat egyik munkatársa arról, hogy májusban lejárt a 
bérleti szerződésük. Egy jól működő önkormányzatnál még a lejárat előtt megkeresnék a 
bérlőket, és egyeztetnék, tervezik-e a folytatást. Korábban is ez volt a gyakorlat.

Mivel a cukrászda május után is folyamatosan kapta a számlákat, hivatkozva a korábbi 
szerződés számára, fel sem tűnhetett, hogy lejárt a szerződés, valamint a tulajdonos abban az 
időben kemoterápiás kezelés alatt állt a daganatos betegsége miatt. Később megkereste a 
cukrászdát az önkormányzat egy másik kollégája, hogy tájékoztassa őket, hogy a bérleti díj 
150 %-kal emelkedik a korábbihoz képest. Bár ez az eljárás minimum kérdéseket vet fel, 
beadták a kérelmet a hosszabbításra, hiszen tevékenységüket folytatni szeretnék. Csatoltak 
egy méltányossági kérelmet is, a bérleti díj mérséklését illetően a tulajdonos súlyos 
betegségére hivatkozva. Válaszként tényként közölték az emelt összegű bérleti díjat, ráadásul 
a jogcím nélküli használatért is magas díjat szabtak ki a cukrászdára, amit egyszerűen képtelen 
kigazdálkodni.
Megdöbbentő és elszomorító, hogy polgármester asszony teljesen figyelmen kívül hagyta a 
súlyos, daganatos beteg tulajdonos méltányossági kérelmét, ráadásul segítség helyett több 
milliós büntetést szabott ki a cukrászdára. Nem csak érzéketlenségéről tett tanúbizonyságot, 
hanem arról is, hogy ismét visszaél a hatalmával, hiszen Lelkes Virág méltányossági kérelméről 
a Műemlékvédelmi és Tulajdonosi Bizottságnak kellett volna döntenie.
Tisztelt Polgármester Asszony! Miért nem került a kérelem a bizottság elé? Miért szeretné 
elérni egy olyan cukrászda bezárását, amely sok éve működik az I. kerületiek örömére, nagyon 
népszerű, értéket és közösséget teremt?
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